

創造2020高等教育新視野



# 高等教育的變革與創新 國際學術研討會

*International Conference on  
Creating 2020 New Horizon of Higher Education:  
Change and Innovation of Higher Education*

**徵稿啟事 Call for Papers**

Date: April 30, 2016

Venue: College of Humanity, National Chi-Nan University  
舉辦地點：國立暨南國際大學（南投縣埔里鎮大學路1號）

摘要投稿截止日：2016年3月06日（日）  
摘要錄取通知：2016年3月13日（日）  
全文投稿截止日：2016年4月08日（五）

**4/30**  
星期六

## 研討會子題

1. 高等教育變革與創新相關理論之建構與反思
2. 高等教育變革與創新之政策分析
3. 大學管理變革與創新之實踐與反思
4. 大學課程與教學變革與創新之經驗與省思
5. 高等教育研究之變革與創新的回顧與前瞻
6. 其他教育相關議題

## Conference Themes

1. Construction of and reflection on theories regarding the change and innovation of higher education
2. Policy analysis of the change and innovation of higher education
3. Practice of and reflections on the change and innovation of university management
4. Experiences of and reflections on the change and innovation of curricula and teaching in universities
5. Retrospect and outlook of the change and innovation of higher education research
6. Other education-related issues

## 摘要

論文摘要請檢附「投稿者資料表」、「中文摘要」（500字以內）或「英文摘要」（300字以內）。

※摘要投稿請連同「投稿者基本資料表」

（請從[http://163.22.17.169/cedncnu/main.php?site\\_id=3](http://163.22.17.169/cedncnu/main.php?site_id=3)下載），用電子檔寄至dicencnu@gmail.com，

並在郵件主旨上註明「○○○（您的姓名）-2016研討會投稿」。

## Submission Guidelines

The abstract should be no more than 300 words. Three to five key-word descriptors of the paper.

Deadline for abstract submission: **March 6, 2016 (Sun.)**

Notification of acceptance: **March 13, 2016 (Sun.)**

Deadline for full paper submission: **April 8, 2016 (Fri.)**

## Contribution

**Please note "(Abstract Contribution)" on the title of your e-mail.**

Then submit your abstract to: dicencnu@gmail.com

Organizer: Department of International and Comparative Education,  
National Chi-Nan University

**For more information, see:**

[http://163.22.17.169/cedncnu/main.php?site\\_id=3](http://163.22.17.169/cedncnu/main.php?site_id=3)